



## الجمعية العامة الـ 143 للاتحاد البرلماني الدولي

مدريد، إسبانيا

26-30 تشرين الثاني/نوفمبر 2021



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

FEM/32/8-Inf.1

8 تشرين الثاني/نوفمبر 2021

منتدى النساء البرلمانيات

البند 8

### انتخابات مكتب النساء البرلمانيات

سيدعى منتدى النساء البرلمانيات لملء المنصب شاغر في مكتب النساء البرلمانيات، وهو منصب:

- الممثلة الإقليمية لمجموعة آسيا والمحيط الهادي (التي تنتهي ولايتها خلال شهر نيسان/أبريل 2023) وذلك لملء المنصب الذي بقي شاغراً خلال الجمعية العامة الـ 142 للاتحاد البرلماني الدولي.

وستعقد الانتخابات على أساس الترشيحات التي يتم استلامها من المجموعة الجيوسياسية لآسيا والمحيط الهادي، التي ينبغي تقديمها في موعد أقصاه الساعة الثانية عشرة ظهراً من يوم الخميس 25 تشرين الثاني/نوفمبر إلى دائرة مراقبة الوثائق أو إلى البريد الإلكتروني على العنوان التالي: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org).

كما سيُدعى منتدى النساء البرلمانيات للموافقة على المرشحة التي يختارها مكتب النساء البرلمانيات لشغل منصب النائب الثاني لرئيسة المكتب.



Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

# 143rd IPU Assembly

Madrid, Spain  
26-30 November 2021



Forum of Women Parliamentarians  
Item 8

FEM/32/8-Inf.1  
8 November 2021

## Elections to the Bureau of Women Parliamentarians

The Forum of Women Parliamentarians will be called upon to fill the vacant seat on the Bureau of Women Parliamentarians of:

- One regional representative for the Asia-Pacific Group (end of term April 2023) to fill the seat that was left vacant at the 142nd IPU Assembly

Elections will be held on the basis of candidatures received from the Asia-Pacific Geopolitical Group which should be submitted **by 12 noon on Thursday, 25 November** to the Documents Control Service or by email to: [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org).

The Forum of Women Parliamentarians will also be called upon to approve the candidate selected by the Bureau of Women Parliamentarians for the position of Second Vice-President of the Bureau.

# E

#IPU143